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Bestyrelsesmøde i Fotoklubben Focus 
Dato: 21. oktober 2020 

Referat nr:  2020-06 

Deltagere:  Karsten Pedersen, Henning Gade Sørensen, Henrik S. Pedersen, Bo Rasmussen og, 

Carsten Kidmose, Dan Petersen, Karl Erik Mejlstrup 

Fraværende: Ingen 

Dagsorden: 

1 Godkendelse af seneste referat 
Bestyrelsesmøde 2020-05, 3. september 2020 

Godkendt. (Ikke på dagsorden, men automatisk godkendt, da ingen har kommenteret på udsendt ud-

kast) 

2 Formanden orienterer 

2.1.1 Diverse 

SDF generalforsamling søndag den 27. september i Odense. 

Ingen fra bestyrelsen kan deltage.  

Aflyst. 

Fremtidens fotoklub arrangement DOKK1 søndag den 1. november. 

KP, KEM og Bo er interesseret. Kun to kan deltage. Indkaldelse kommer senere. 

Aflyst 

Forsikring hos Tryg er ændret. Da vores løsøre ikke kan forsikres på Nordre Fælleshus på grund af an-

dres adgang til gitterrummet, og da vi ikke har værdifulde genstande udover computer, har vi valgt 

fremover kun at have en Erhvervsansvarsforsikring. Policen er nu kommet. KP opbevarer den. 

NemID 

Det er nu langt om længe lykkedes at ændre klubbens NemID, så Karsten er ny administrator. 

 

2.1.2 Forberedelse af generalforsamling i februar 2021 

På generalforsamlingen i februar 2021 er formanden på valg, mens kassereren ikke er. Karsten oply-

ste bestyrelsen, at han ikke påregner at modtage genvalg. Bestyrelsen bedes derfor arbejde på at 

finde egnede kandidater. Bo vil også være på valg, mens Carsten Kidmose og Karl Erik ikke er. 

3 Kassereren orienterer 
Henning har udsendt medlemsliste. Ifølge denne er vi nu 39 medlemmer. 
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4 Billedsekretæren orienterer 
Dommergennemgang til 3. Klub er 22.10. Gert Kjeldahl fra Odder Fotoklub er dommer. 

Afholdelse af 4. Klub, sædvanligvis sammen med julefrokost, i år planlagt til lørdag den 28. novem-

ber. Det er usikkert, hvordan denne kan afholdes, om muligt. 

(Det har efterfølgende på grund af Corona regler været nødvendigt at aflyse alle indendørs arrange-

menter indtil årets udgang.) 

5 Webmaster orienterer 
Der er foretaget diverse oprydning og trimning af hjemmesiden, og den fungerer fint. Klubkalende-

ren er opdateret.  

6 Nyt fra grupper og udvalg 
Der er søgt efter kandidater til Udstillingsudvalget. Ingen har endnu meldt sig som interesserede, ud-

over Henning. Lars Bay havde tidligere meldt sig, men er tilsyneladende sprunget fra. Se mail korre-

spondance i den anledning. 

Da der ikke havde meldt sig andre, vil Henning kontakte Lars igen med henblik på, at de to indtil tager 

udvalget sammen. 

7 Klubprogram og andre aktiviteter 

7.1 Klubprogram 

Programmet er opdateret. 

I 2020 er der nu kun to ledige datoer: 

Julefrokost, planlagt til 28.11 drøftes. 

Eksterne foredrag: 

• Der er aftalt med Susan Kipp, at hun kommer og fortæller om sin bog om værtshuset ”Lises”, 

19.11. 

• KP har forsøgt at få kontakt med Jon Detlefsen via den angivne mailadresse på hjemmesiden, 

men har aldrig modtaget noget svar. 

• KP har kontaktet Bjarne Meldgaard, Herning (Til kanten). Han vil gerne, men ikke nu p.g.a. 

Corona risiko 

(Alle indendørs arrangementer er efterfølgende aflyst indtil årets udgang.) 

7.2 Månedens billede 

Der er forsøgsvis aftalt ny afstemningsprocedure for månedens billede. Der gives points for hvert bil-

lede. KP har udarbejdet forslag til skemaer til afstemning og til optælling af points. 

Den nærmere procedure blev drøftes på mødet. Vi prøver med den formulerede procedure, så ser vi 

på det efterfølgende. 
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7.3 Ideer til aktiviteter 

Der er kommet en række ideer til aktiviteter: 

• Henrik Saxgren på Silkeborg Bad, 17.12 – 10.01 2021. 

Kontakt til museet er undervejs. 

• Indramning af 12 månedens billeder. (Bo) 

• Opgaveaften – udsendelse af 4 billeder til alle for bearbejdning hjemme. (Bo) 

• Søndag (sidste?) i hver måned – udflugt. Der skal tænkes på nye ideer. 

• Billedkritk/analyse på en ny måde. (KEM) 

Flere grupper på 2-4 personer, blandet af erfarne og ikke-erfarne, fungerer i fællesskab som 

bedømmere af et antal billeder. 

7.4 Nordre fælleshus 

Der er ophængt skinner til billeder i lokale 2A og 2B. 

Vi skal drøfte kriterier for ophængning. Månedens billeder? 

Ophængning i resten af centeret? Kommunen er blevet spurgt, men endnu ikke noget svar. 

Skab i gitterlokalet til PC? 

Skab til aflevering og afhentning af billeder – udenfor gitterlokalet helst. Kommunen er blevet spurgt, 

men endnu ikke noget svar. 

8 Eventuelt og diverse 
Klubbens PC har Abobe abonnement på Lightroom og PS, men de kan ikke åbnes på klubbens PC. Vi 

mangler en mailadresse og et password, som er anvendt ved oprettelsen af abonnementet. Vi har 

kontaktet Jim, som ikke havde gemt yderligere info. Han foreslog dog en mulighed for løsning. 

Bo vil forsøge at løse problemet. I værste fald må vi tegne et nyt abonnement. 

9 Næste bestyrelsesmøde 
Ikke aftalt. 


